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Vlasto Kopaã
Pogovor s ãastnim predsednikom PZS ob bliÏnji 90–letnici

Koliko domaãi, rojstni kraj vpliva na ãloveka?
Recimo to, da ste se rodili blizu Îirov?
Bolj kot sam domaãi kraj verjetno na ãloveka vplivajo
druge stvari, ki jih v Ïivljenju preÏivi. Rodil sem se v hi‰i
na robu vasi pod Îirovskim vrhom. Kmetija je bolj sa-
motna. Pri nas so bili v hi‰i Ïnidarji, krojaãi. Drugaãe
ne bi mogli preÏiveti, ker je imela kmetija samo hek-
tar zemlje in pol pa malo gozda. Bili so krojaãi in tako
so k hi‰i kar naprej prihajali ljudje, tudi beraãi, ki so
prenoãevali pri nas. Zveãer smo varãevali s petrole-
jem in nismo priÏigali luãi. Tako smo zveãer sedeli v
mraku okoli peãi in poslu‰ali grozljive zgodbe, da so
nam ‰li kar lasje pokonci. Pozneje sem hodil v gimnazi-
jo v Kranju, nato pa v Splitu. V Splitu sem maturiral
na realki, potem pa sem ‰el sluÏit vojsko v Tuzlo. Od
tam sem se napotil v Ljubljano k Pleãniku in se vpisal
na arhitekturo. To je bilo leta 1934. Sem pa Ïe v Dal-
maciji veliko hodil po Mosorju. Imel sem precej dalma-
tinskih prijateljev, ki niso samo jadrali po morju, am-
pak so tudi v hribe hodili. 

Od kod ta Ïelja po vzpenjanju v hribe? Navseza-
dnje so tudi Ïirovski hribi silno strmi, ãeprav ne
visoki.
O, pa ‰e kako strmi so! Vendar je to gozdnat predel,
zelo razgibana pokrajina. No, zares sem zaãel hoditi v
hribe potem, ko sem pri‰el ‰tudirat v Ljubljano. Seve-
da sem hodil v Kamni‰ko Bistrico. Tam sem naletel na
plezalsko dru‰ãino Borisa ReÏka, na »Kavrsko bra-
tov‰’no«. In tako smo zaãeli plezati. Kavri so planinske
kavke – v Kamni‰kih Alpah jim pravijo tako – po njih je
bratov‰ãina dobila ime. Plezalce, bilo nas je pet, je
ReÏek v to druÏbo sprejel kot kavre, drugi so bili pa
»lerpobi«. To ime – »Kavrska bratov‰’na« – je bilo
ReÏkova ideja. Kavke te stalno spremljajo, ves ãas so
kje v bliÏini. Vãasih sem leÏal pred bivakom pod Skuto,
pa so ponavadi priletele pogledat, ãe sem Ïiv. LeÏal

sem ãisto pri miru in kaver je pri‰el ãisto od blizu po-
gledat, ali nisem mogoãe zrel za malico. To so namreã
mrhovinarji! Zanimivo je, da so zmeraj vedeli, ãe je bil
plezalec v teÏavah. So prileteli kar pogledat. Imajo
tak ãut, da zaznajo, kadar se dogaja kaj takega, kar
obeta hrano zanje.
Ja, v hribe me je pa kar vleklo. Zelo. To je najbrÏ pri-
rojeno. 

Vlasto Kopaã

Pogovarjala se je Marjeta Ker‰iã – Svetel



INTERVJUPLANINSKIvestnik 04 / 2003

41

Kak‰no je bilo to hribolazenje v va‰ih ‰tudent-
skih letih?
Ja, na kolo pa v Bistrico! Vãasih sem ‰ele zjutraj pri-
kolesaril nazaj v Ljubljano. Pa naravnost za risalno mi-
zo! Kamni‰ka Bistrica je bila dosegljiva – s kolesom si
bil v dveh urah tam. Julijci so odpadli, ker so bili pre-
daleã. Zato smo se drÏali Kamni‰kih Alp. Za dana‰nje
pojme so smeri, ki smo jih mi plezali, ãisto lahke. Ampak
– vsaka stvar ima svoj razvoj. Za tiste ãase so bili na‰i
vzponi kar resna stvar. Plezal si paã, kar si zmogel. 

Tudi va‰a oprema je bila precej drugaãna od da-
na‰nje!
Seveda. Ampak nismo bili brez opreme: iz Vevã smo
dobivali polstene podplate za plezalnike. Te smo lepili
na podplate. Plezalnike smo imeli iz platna in iz usnja.
Delali so jih razni ãevljarji, podplate si je pa moral lepi-
ti vsak sam. Pri plezanju so se zelo hitro obrabili in pri-
lepiti je bilo treba nove. Lepilo smo dobivali iz Avstrije.
Vrvi pa smo imeli konopljene. Kadar se je taka vrv
zmoãila, je bila trda, kot bi bila lesena. ·ele po vojni
smo dobili iz Trsta zelene najlonske od ameri‰ke ar-
made. Ameriãani s tistimi vrvmi niso imeli kaj poãeti,
prodajali so jih, mi pa smo jih tihotapili sem in z njimi
opremili alpinistiãne odseke. To so bile krasne vrvi! Ta-
krat po vojni, ko sem bil predsednik odbora za planin-
stvo in alpinistiko pri Fizkulturni zvezi Slovenije, so po
odsekih dobili te nove vrvi in tudi drugo opremo za-
stonj. Ta nova oprema je pripomogla k razvoju alpini-
zma. Dalo se je splezati tja, kamor prej ni bilo mogoãe.
Kline pa so kovali v Kamniku, v Stranjah in v Stahovici.
In seveda na Jesenicah, tam so delali znamenite »jese-
niãane« iz mehkega Ïeleza. 

âasa za plezanje pa je bilo malo – plezalo se je v
glavnem samo ob nedeljah.
Ja ... vãasih sem tudi malo potegnil. Ampak potem je
profesor tako mendral okoli moje mize, da je bilo vse
narobe! Od leta 1938 sem pri Pleãniku od ljubljanske
mestne obãine dobival plaão, ker sem risal Îale ...
Vsako soboto mi je dal na mizo kuverto s 300 dinar-
ji. Malo me je prepriãeval ... »Pustite no te gore!« Jaz
sem mu pa vãasih prinesel pokazat fotografije, Bi-
vak in Skuto, vso v sreÏu, in take stvari ... To sem mu
pokazal. »Gospod profesor, takole je tam gori!« Po-
gledal je in rekel: »To je pa tako kakor ob stvarjenju
sveta!« Potem je malo bolje razumel, zakaj rinemo v
hribe.

Mogoãe ga je pa skrbelo za vas?
Mogoãe. Seveda se lahko ubije‰, jasno. 

Kako pa so smeri takrat nastajale? 
Seveda smo natanãno vedeli, kaj je preplezano, kaj pa
ne. Ves ãas smo bili na tekoãem. Kak‰no smer je tudi
kdo komu pobral pred nosom. To se je dogajalo. Vede-
li pa smo dobro, kaj si kdo ogleduje in kaj namerava. To
so bile dru‰ãine iz Ljubljane, predvsem akademska
skupina SPD, pa ReÏkova »Kavrska bratov‰’na«... in pa
Kamniãani. 

Je bilo med vami kaj tekmovalnosti?
O, seveda. Posebno med ReÏkom in Kamniãani. Jaz
sem bil s Kamniãani vedno v zelo dobrih odnosih. Prav
dobro smo se razumeli. Nikoli jim nisem hodil v zelje.
ReÏek in Kemperle sta se pa malo »cufala«, kot temu
reãemo. Ampak ko smo pri‰li skupaj, sta lepo sedela
za isto mizo. To je bilo prijateljsko tekmovanje.

Ali ste imeli v Kamni‰kih kak‰no smer, po kateri
ste vsi pogledovali in je bilo res vpra‰anje, kdo jo
bo prvi preplezal?
Ja, to pa. Rzenik. Rzenik je bil nekaj, kar je mikalo vse.
Ampak Modec in ReÏek sta pravzaprav Ïe prej pre-
plezala najbolj opazne, velike smeri. Potem se je pa
zaãelo z zimskimi smermi. Prva zimska ponovitev
Tschadove smeri je bila kar resno dejanje – prepleza-

Vlasto Kopaã je kjub visokim letom ‰e zelo
aktiven
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li smo jo jaz, Filipiã in Babinek, ko smo pri‰li iz Durmi-
torja. 

Durmitor – to je bila za tiste ãase prava prav-
cata odprava, mar ne?
Ekspedicija! To je bilo leta 1940. Poleti sta bila na Dur-
mitorju France Avãin in Lasiã. Pripovedovala sta o ti-
stih vrhovih in mi smo si rekli: »Kaj pa, ãe bi ‰li to pozi-
mi pogledat?« To je bilo nekaj, kar je bilo za nas dosto-
pno. O Dolomitih takrat sploh nismo mogli resno ra-
zmi‰ljati. To je bilo nedosegljivo. Mislim, da je bilo mar-
ca, ko smo se odloãili, da gremo na Durmitor. Daro
Dolar, ki je ‰e Ïiv, Cene Malovrh, Bojimir Filipiã, jaz, Ce-
ne Pader‰iã, ki je pozneje postal narodni heroj, in 
Tone Dovjak, vseh skupaj nas je bilo ‰est. In smo ‰li s

smuãmi na Durmitor iz Nik‰iãa. Na smuãeh smo v glo-
bokem snegu prehodili 100 kilometrov. In smo potem
marsikaj tudi preplezali. Z Malovrhom sva bila prva
pozimi na Bobotovem Kuku. Zaradi teh vzponov smo
pri ârnogorcih pridobili stra‰en ugled. »Slovenci! Od-
kar svet stoji, Ïiv ãlovek ‰e ni stal pozimi na vrhu!« so
govorili. 
No, mi smo ‰li na Durmitor konec zime 1940. Naslednje
leto pa je Ïe izbruhnila vojna. Med vojno je bilo s hribi
konec, oktobra 1943 so me aretirali, januarja 1944 pa
odpeljali v Dachau.

Dachauska izku‰nja je morala biti nekaj
po‰astnega. Kaj ãloveka v takih okoli‰ãinah
sploh obdrÏi pri Ïivljenju?
Samo to, da ima‰ svoje prepriãanje, in mora‰ ga
obdrÏati. Da te ne morejo zlomiti. Biti si moral pre-
priãan, da bo tistega, ki te je zaprl in okupiral domo-
vino, nazadnje vzel hudiã. Prej ali slej! Edino tako ob-
stane‰, drugaãe pa ne. âe pa obupa‰ ... Bili so tudi ta-
ki, ki so delali samomore. Vrgli so se na elektriãno
ograjo. Enega sem narisal. Bil je âeh. Lagerfürer je
pri‰el zadevo osebno pogledat. S kolesom se je pripe-
ljal in si priÏgal cigareto. »Posnemajte ga!« je rekel. In
je ‰el. »Posnemajte ga!«

So se vam gore motale po glavi tudi v tabo-
ri‰ãu?
Ja, seveda. Misliti si moral na stvari, ki so bile daleã od
resniãnega Ïivljenja v tabori‰ãu. Tudi na hribe. Ampak
druge stvari so bile takrat pomembnej‰e. Jaz sem si
zastavil cilj, da bom to, kar se je v tabori‰ãu dogajalo,
vse te grozote, narisal, da se bodo ohranile. Znal sem
kar dobro risati – ãeprav se risanja nisem nikoli uãil.
Risal sem na listke v velikosti razglednice, ki sem jih
potem zalepil v razceplen karton. Tiste kartonãke
sem potem hranil kot odpadke – nihãe si ni mislil, da
je notri kaj skrito. Osemdeset risb je vsega skupaj.
Nekatere so samo skice, detajli ... kakih ‰estdeset pa
je dokonãanih risb. Sreãa, da se je to ohranilo. âe bi
umrl, bi vse to pokurili. 

Ko ste se po koncu vojne vrnili domov, ste jo
najbrÏ kaj kmalu spet mahnili v hribe?
Ko sem pri‰el iz Dachaua, sem imel 49 kilogramov. Z
ReÏkom sva ‰la takoj na Kamni‰ko sedlo. Moral je vze-
ti moj nahrbtnik in nesel je oba, mojega in svojega.
Koão sva na‰la odprto, vzela sva metlo in grablje in

Samomor jetnika na elektriãni tabori‰ãni ograji
(perorisba, 1944)
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vse pometla ven in pred koão zaÏgala. Naslednji teden
sva ‰la pa na Koro‰ico. ReÏek je rekel Bosovemu Pe-
tru, oskrbniku v koãi v Bistrici: »Daj mi karabinko za s
sabo!« Peter pa je rekel: »Boris, bolje je, da je nima‰!«
Takrat se je po hribih nad Bistrico dogajalo vse mo-
goãe. Nem‰ki vojaki in vojni ujetniki so beÏali ãez hribe
v Avstrijo. Vse mogoãe je bilo. 

Kmalu po vojni ste postali predsednik odbora za
planinstvo pri Fizkulturni zvezi Slovenije. Kak‰en
je bil takrat poloÏaj na‰ega planinstva?
Po vojni so sklenili, da bi planinstvo sodilo v sklop Fiz-
kulturne zveze, in tako je nastal Odbor za planinstvo
pri Fizkulturni zvezi. Od 69 planinskih koã in domov, kar
jih je imelo SPD, je bilo med vojno 49 poÏganih, 20 pa po-
polnoma izropanih in po‰kodovanih. To je bil velik pro-
blem. Sprva je delo vodil France Avãin, decembra 1946
pa so za predsednika odbora za planinstvo pri FZS
izvolili mene ... Toda kar naprej se je govorilo samo o
planinstvu, alpinistike pa ni bilo. Pojasnil sem jim, da je
planinstvo ena stvar, alpinistika pa druga. Ni sicer
‰port, vendar se zelo razlikuje od sprehajanja po ste-
zah. Tako sem dosegel, da se je odbor preimenoval v
Odbor za planinstvo in alpinistiko. Potem smo lahko
zaãeli stvar bolje organizirati. Organiziral sem alpini-
stiãne odseke, ki so dobili zastonj plezalno opremo. V
Vratih sem organiziral alpinistiãni teãaj za in‰truk-
torje, ki ga je vodil JoÏa âop. Nekaj dni po tem teãaju
pa so me na Ïalost spet zaprli. 

Takrat ste postali Ïrtev notranjih ãistk – areti-
rali so vas tedanji organi drÏavne varnosti in
1948 so vas na enem izmed tako imenovanih »da-
chauskih procesov« celo obsodili na smrt. To je
bilo prav gotovo ‰e eno zelo teÏko obdobje
va‰ega Ïivljenja.
Zaradi hribov po vojni nisem hotel iti v Beograd. V ta-
bori‰ãu sem jih silno pogre‰al. Manjkali so mi in nikakor
nisem hotel iz Slovenije. Med vojno sem delal v doku-
mentni tehniki. To je izredno natanãno risanje. Za
na‰e ilegalce je bilo treba narediti legitimacije in dru-
ge dokumente. Vse izrisati, zvezati, opremiti z vsemi
podatki ... risanje je bilo moja naloga. No, ko sem se vr-
nil iz tabori‰ãa domov, so to tehniko organizirali v Be-
ogradu. Vsaka drÏava ima tako sluÏbo. Mene so hote-
li na vsak naãin poslati v Beograd – jaz pa sem se uprl.
Pri‰la sta dva oficirja iz Beograda. »DruÏe Kopaãu, mi
te trebamo!« No, sem si mislil, ãe sem zabil Ïe toliko

let med vojno, v ilegali in v tabori‰ãu – bom pa ‰e
kak‰no leto, dve. »Koliko ãasa bo pa to trajalo?« »Dok
god si Ïiv!« »A, ne!« sem rekel. »Ni govora! Ne grem!« In
nisem ‰el. Ko so me zaprli, je bilo prvo, kar mi je Nace
Majcen, major, ki me je zasli‰eval, rekel: »Ti si se upiral
iti v Beograd! Takrat smo zaãeli zbirati podatke o te-
bi!« In potem so mi dali vetra. Seveda nisem mogel
reãi, da v Beograd nisem hotel iti zaradi hribov! 

Je med va‰imi smermi kak‰na, ki vam je ‰e pose-
bno pri srcu ali pa je povezana s kak‰nimi pose-
bnimi doÏivetji?
Pripisali so mi neko smer, ki je nisem nikoli preplezal! Z
Uro‰em Ba‰em sva bila na Kokrskem sedlu in sva si re-
kla, da greva malo pogledat v ·truco. To je blizu. âez
Mala vratca sva ‰la tja. âez zahodno steno ·truce

Re‰evanje z Gramingerjevim sedeÏem
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teãe polica. Hotela sva videti, ali bi se dalo po tisti 
polici priti naokrog – pa se ne da. Proti levi se vleãe
pod polico lep kamin. Tja nisva hotela, ker se nama je
zdelo prelahko. Hotela sva ãim bolj na desno. Tam, kjer
je tista velika Ïmula, ki visi kakih ‰est metrov ven in je
vsa gladka – tam seveda nisva mogla ãez. S seboj sva
imela samo kline in vponke. Pa sva preplezala smer na-
ravnost gor na polico – prav naravnost. Vsa smer ni
visoka – mogoãe sto metrov. Najprej sva splezala sko-
zi nekak‰en preduh, potem pa je bila skala lepo kom-
paktna, z lepimi oprimki ... in sva ‰la naprej. V vsej sme-
ri nisva mogla niti enkrat zabiti klina! Pa navezana sva
bila! Popolnoma brez potrebe – ãe bi eden padel, bi
‰la oba! Na dveh mestih pa sva naletela na teÏave. Pr-
viã je Uro‰ plezal naprej, drugiã pa jaz ... Uro‰ ni mogel
doseãi oprimka, pa je kar odskoãil, zgrabil – in je uspe-
lo. Ko sem jaz plezal naprej, pa sem naletel na popol-
noma gladko steno. No, nad tisto gladko steno se je
na levi zaãela poã, ki se je raz‰irila v majhen kaminãek.
V poãi se je zagozdilo kamenje. Na dnu je bil zagozden
kamen, malo manj‰i od nogometne Ïoge. JoÏa âop je
imel zmeraj pri sebi Prusikovo vrvico, navito okoli pa-
su pod bluzo. Od njega sem se tudi jaz navadil, da sem
nosil vrvico na tak naãin s seboj. Bila je 4 m dolga in 6
mm debela. Înor’ca! Naredil sem locen in vozel, z de-
sno roko sem se drÏal za oprimek, z levo pa metal lo-
cen navzgor, dokler ni vrvica padla okoli tistega ka-
mna. Potegnil sem – kamen se je malo premaknil, ven-
dar je drÏal. In tako sem zlezel gor. To je bilo pustolov-
sko! No, naprej pa ni bilo hudega. 
Pozneje je avtor plezalnega vodnika tisto po‰evno
smer po kaminu pripisal meni in Ba‰u. Ne vem, kdo si
je izmislil, da sva z Ba‰em tam plezala. Pa ravno tam
nisva hotela! Mislim pa, da najine prave smeri ni ‰e
nihãe ponovil. Tam bi moral namreã vrtati, ãe bi hotel
to varno preplezati. Da bi danes kdo metal Prusikovo
vrvico okoli kamnov in in se potegnil v poã na taki dvoj-
ni vrvici – tega ne verjamem! 

Vam gore prav gotovo niso pomenile samo ple-
zanja ... va‰e Ïivljenjsko delo na strokovnem po-
droãju je zelo obseÏno, ampak ohranjanje stav-
barske dedi‰ãine Velike planine najbrÏ sodi na
prvo mesto. Kako ste se pravzaprav sreãali z
Veliko planino?
Leta 1936 poleti nisem ‰el domov v Split, ampak na Ve-
liko planino. Tam gori je bilo Ïivljenje poceni, jaz pa sem
imel pet dinarjev na dan. S tem sem se na Planini

preÏivel. Hodil sem bos, hrano sem hodil kupovat v do-
lino, mleko mi je pa pastir prodajal pol ceneje kot dru-
gim. Malo sem pomagal, drvaril, nosil drva, sneg za vo-
do ... Tako sem se preÏivel ãez poletje, jeseni sem ‰el
pa na univerzo. Tak je bil moj prvi stik s Planino in z nje-
nimi ljudmi, domaãini.

Takrat, v tridesetih letih dvajsetega stoletja, je
bila Planina ‰e zelo starosvetna?
Takrat, ko sem jaz prviã pri‰el na Planino, so bile ‰e
vse bajte ovalne. Samo dve sta bili oglati. Samo dve!
Ko so pa bajte ãez zimo zaãeli najemati turisti, so se
zaãele spremembe: najprej so namestili strop, potem
so vrgli stransko lopo ven in naredili tako okno... pod
je bil sprva iz ilovice, potem so namestili lesene pode,
vrgli ven ognji‰ãa in postavili zidane ‰tedilnike ... Pra-
vzaprav so nastale nove vrste bajt, ki so imele zmeraj
manj skupnega s prvotno, ovalno velikoplaninsko 
bajto.
Med drugo svetovno vojno so marca 1945 poÏgali vso
Planino. Nemci in gorenjski domobranci so jo poÏgali
do tal z zaÏigalnimi bombami. Potem so kmetje Ïe ju-
nija postavili nove bajte. Postavili so jih na prvotne ka-
mnite temelje, tako da so ohranili stare tlorise. Prvo
je postavil Preskarjev Andrej. To je tista bajta, ki sem
jo re‰il in ‰e stoji – edina ‰e originalna. Zdaj bo raz-
gla‰ena za kulturni spomenik drÏavnega pomena. Am-
pak ta je edina, ki je ‰e ostala! Vanjo so Ïe niã koliko-
krat vlomili, jo izropali ... nihãe prav ne skrbi zanjo. Ve-
lika ‰koda! Kamni‰ki muzej se paã ne briga kaj dosti 
za to ...
Zadnja leta pa sploh kot obsedeni spreminjajo ovalne
bajte v ‰tirioglate. Zdaj jih dvigajo in ‰irijo in poveãuje-
jo ... ‰tirioglate pa delajo zato, ker absidalna lopa
spredaj in zadaj zahteva izredno skrbno delo. Vsaka
skodla mora biti izoblikovana po meri in malce za‰ilje-
na. In s tem je seveda veliko dela. Mladim tesarjem se
tega ne ljubi tesati. Zdaj je z Veliko planino kot spome-
nikom na‰e pastirske kulture pravzaprav konec. Na-
redili so ceste, kmetje se vozijo gor z avtomobili, ob
bajtah so naredili garaÏe ... vse polno je motoristov in
kolesarjev ... Planina je izgubila svojo enkratnost. Svo-
jo bajto sem prodal in sploh ne hodim veã tja. Obãina
ni imela ljudi, ki bi razumeli pomen te dedi‰ãine. Pa tu-
di na republi‰kem zavodu za spomeni‰ko varstvo ni bi-
lo ãloveka, ki bi arhitekturo, ki je bila na Veliki planini
ohranjena, zavaroval. âe ne drugaãe, prek UNESC–a.
To je bila enkratna, res enkratna dedi‰ãina!
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Del va‰e povezanosti z gorami je tudi risanje 
gora in raznih prizorov – nekatere va‰e risbe so
prav znamenite in jih veãina na‰ih planincev do-
bro pozna.
Ja, kar precej sem ilustriral. Predvsem naj bi ilustriral
»V Triglavu in njegovi sose‰ãini«. Leta 1943. Pa so me
prej zaprli. Domobranska policija. ·tiri ali pet risb
sem naredil, veã ne. Ena je ostala napol narejena – ka-
ko je strela ubila Bosijevega vodnika na vrhu Triglava.
No, mene so zaprli, medtem pa je knjiga seveda iz‰la.
Potem sem ilustriral Cevãevo knjigo o Planini, pa ‰e
kaj... tega je bilo kar veliko.

Gospod Kopaã, kot ãastni predsednik Planinske
zveze Slovenije gotovo spremljate vse, kar se v
planinstvu in alpinizmu dogaja dandanes. Kaj mi-
slite o dana‰njih ãasih v gorah?
Ja, stvari so se zelo spremenile. Recimo Kamni‰ka Bi-
strica. To je edino izhodi‰ãe z juga v Kamni‰ke Alpe. In
pred nekaj leti je bila koãa kar zaprta, ãe‰ da se ne
splaãa ... Ko sem spra‰eval, zakaj je zaprta, so trdili,
da ljudje pridejo z avtomobilom, drvijo v hribe, pa ãim-

prej nazaj domov. Vãasih smo pa ‰li in v hribih ostali
nekaj dni, ãe smo le mogli. Zdaj so ljudje tudi veliko zah-
tevnej‰i. 

Kaj pa alpinizem – kako gledate na to, kar zdaj
poãno alpinisti?
Joj, to, kar danes poãnejo, je bilo za nas popolnoma
nedosegljivo ... Smuãarija je pre‰la v deskanje – kdo bi
si mislil! Plezarija se je sprevrgla v balvaniranje in v
plezanje po ledenih slapovih. To so popolnoma nove
stvari. Ali pa to sedanje ekstremno plezanje, ãisto na
meji zmogljivosti ... mi si ãesa takega ‰e misliti nismo
mogli. Samo ne vem, ãe je pri modernih alpinistih sploh
‰e kaj ljubezni do gora. Pri nas pa je bila to ljubezen do
gora. Iz samega veselja smo hodili v hribe. Od leta 1982
se starej‰i alpinisti sreãujemo in vsakokrat je lepo
obujati spomine na tiste ãase. Smo edina skupina
‰portnikov veteranov, ki se redno sreãuje.

Gospod Kopaã, dovolite, da vam v imenu Planinskega
vestnika in na‰ih bralcev zaÏelim vse najbolj‰e ob va‰i
devetdesetletnici, ki jo boste praznovali junija! 

Vlasto Kopaã se je zelo trudil, da bi Velika planina ohranila svojo prvotno arhitekturo. Îal moderni ãasi
staroÏitnosti niso naklonjeni. (foto: Borut Per‰olja)




